
 

   
  

 

 

 

 
 

 

 
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein van 12 maart 2019 

 
 
 
Aanwezigen 

Raadsleden/ duoleden: De heren J.P. Slootweg (VVD), M. Rosink (VVD), J.A.G van der Weyde (CDA), H.A. 
Jansen (PvdA), A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW) en J.N. de la Mar (PW) en de dames M. Mekers - Scholten 
(DSSW/ SW), C.C.J. Bambacht – De Hollander (GB), M.W. Mulder – van Eerden (GB), E.G. Bos (CDA),  
A.R. Oosterhuis (PW) en C. Dollekamp - Molleman (PvdA) 

Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas en H. Doeven 

Medewerkers ambtelijke organisatie: De heren Meulenbeld en Barendse 

Externen: -- 

 
 
Afwezigen (m.k.) 
— 

  
 

Voorzitter: De heren M. van de Kasteelen 
Griffier:  Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra 

 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
2. Vaststellen agenda en vergaderorde 

De agenda wordt conform vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
3. Vragen halfuur inwoners 

Er hebben zich geen inwoners gemeld om gebruik te maken van het vragen halfuur voor inwoners. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
4. Verslag van de commissievergadering d.d. 12 februari 2019 + toezeggingenlijst  

Naar aanleiding van de toezeggingenlijst: 
- Mevrouw Bos vraagt of het mogelijk is om in het vervolg de gedane toezeggingen concreter te 

formuleren.  
- Volgens wethouder De Haas zijn de volgende toezeggingen afgehandeld en kunnen van de lijst van 

toezeggingen afgevoerd worden:  

 Toezegging nr. 2 over het aanleveren van cijfers over de dagbesteding in Westerveld 

 Toezegging nr. 5 over het schriftelijk beantwoorden van de vraag over de overheadkosten 
van Welzijn MensenWerk 

 Toezegging nr. 6 over het schriftelijk beantwoorden van de vraag over de opbouw en 
duiding van het budget Welzijn MensenWerk 

- Over de voortgang van het opheffen van de IGSD (toezegging nr. 8) meldt wethouder De Haas dat 
er overeenstemming is bereikt over een sociaal plan. De toezegging blijft op de lijst staan. 

- Volgens wethouder Doeven kunnen de volgende toezeggingen van de lijst van toezeggingen af: 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=81673
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=160921
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=270161


 Toezegging nr. 10 over de hoogte van de reserves voorleggen aan het DB Reestmond, wat 
door wethouder Doeven aan het DB Reestmond is voorgelegd.  

 Toezegging nr. 11 over het maken van een vergelijk met andere 
werkvoorzieningsschappen, wat door wethouder Doeven aan de orde is gesteld tijdens het 
AB Reestmond. Het blijkt overigens dat dit heel moeilijk uitvoerbaar is.  

 Toezegging nr. 12 over naar de toekomst te kijken en een stip op de horizon te zetten als 
het gaat om Reestmond. Deze opmerking is door wethouder ingebracht bij zowel het AB 
als he DB Reestmond, welke door hun werd aanvaard. 

Het verslag en de toezeggingenlijst worden conform vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 

5. Rondvraag 

Onderwerp: Onderzoeken gewasbeschermingsmiddelen 
De heer Schoenmaker (DSSW/ SW), mede namens de fracties van Gemeentebelangen en Progressief 
Westerveld 

Vraag 
De fracties van DSSW/ SW, Gemeentebelangen en Progressief Westerveld horen graag van het college hoe 
zij de onderzoeksresultaten van het burgerinitiatief ‘Meten = Weten’ en het OBO-onderzoek  interpreteren 
in relatie tot de gezondheid van onze inwoners. 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Om de vraag te kunnen beantwoorden heeft wethouder De Haas gericht tot de GGD, in dit geval de afdeling 
milieu en gezondheid. Het OBO-onderzoek bevindt zich in een afrondende fase. Het televisieprogramma 
Zembla is op basis van een concept versie naar buiten getreden, wat een zorgvuldige afronding doorkruist. 
Het definitieve rapport wordt binnenkort door het RIVM met een extra toelichting aangeleverd bij de 
ministeries van infrastructuur en waterstaat, landbouw en natuur en voedselkwaliteit. Daarna worden de 
onderzoeksresultaten door de ministeries aan de Tweede kamer gestuurd en openbaar gemaakt. Daarna 
kan er door de GGD een interpretatie in relatie met de volksgezondheid gelegd worden. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Meldpunt bollenteelt en bestrijdingsmiddelen 
De heer De la Mar (Progressief Westerveld) 
Vragen 

• Vindt het college het, met de fractie van Progressief Westerveld, een goed idee om een (op de 
gemeentelijke website goed vindbaar) meldpunt in te stellen voor vragen en klachten over zaken 
betreffende de bollenteelt en het gebruik van bestrijdingsmiddelen (ook in andere teelten)? 

• Is het college het met ons eens dat de gemeente hierbij een meer actieve rol moet spelen, en niet 
kan volstaan met doorverwijzen naar externe instanties? 

Toezegging 
Wethouder De Haas zegt toe het meldpunt voor vragen en klachten over bollenteelt en het gebruik van 
bestrijdingsmiddelen dominant aanwezig te laten zijn op de website. 
Aantekeningen 

- Indien de fractie van Progressief Westerveld van mening is dat de gemeente een meer actievere rol 
moet spelen bij een melding dan nu het geval is, zal volgens wethouder De Haas de druk op 
ambtelijke uren gaan toenemen. Daarnaast zal de gemeenteraad hier een uitspraak over moeten 
doen. 

- De heer De la Mar kondigt aan graag over het totale onderwerp in gesprek te willen met het college 
en raad en heeft het voornemen om binnenkort met een voorstel te komen. 

Bekijk hier de live beelden 
 
 

Onderwerp: Gewasbeschermingsmiddelen 
De heer Van der Weyde (CDA) 

Vragen 
1. Deelt het college de mening van het CDA dat eerder genoemde berichtgeving inzake sporen van 

gewasbeschermingsmiddelen tenminste onvolledig en tendentieus is?  
2. Is het college met het CDA van mening dat een reactie op deze berichtgeving pas gepast is als alle 

onderzoeken en onderzoeksresultaten, inclusief de rapportage van het RIVM, volledig openbaar zijn 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=311764
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=586177
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=906455


en ook duidelijk is wat de bronnen zijn en waar onderzoek precies heeft plaatsgevonden  en dat er 
derhalve gewacht moet worden met reageren tot dat de Raad over deze volledige informatie 
beschikt en zich een oordeel heeft kunnen vormen?  

3. Deelt het college de mening van het CDA dat al deze publiciteit op basis van onvolledige rapportage 
rond de mogelijke aanwezigheid van sporen van gewasbeschermingsmiddelen buitengewoon 
negatief is voor het imago van Westerveld en dat als gevolg van al de emotionele reacties er een 
zeer negatief effect kan zijn op bijvoorbeeld Westerveld als toeristisch recreatieve gemeente? 

4. Deelt het college de mening van het CDA dat de discussie over gewasbeschermingsmiddelen de 
gemeenschap van Westerveld geen goed doet omdat een en ander bediscussieerd wordt naar 
aanleiding  van een nog niet controleerbare en derhalve niet gecheckte rapportage. terwijl juist 
fact-checking de basis zou moeten zijn waarna een zinvolle discussie gevoerd kan worden. 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
- Wat betreft de vragen 1, 2 en 4 verwijst wethouder De Haas naar de beantwoording van de vraag 

van de fracties van DSSW/ SW, Progressief Westerveld en Gemeentebelangen. Met name op het 
punt dat wordt verwezen wordt naar rapporten die niet openbaar zijn. 

- De vraag van het CDA of het college samen met hun de zorg deelt (vraag 3) wordt door wethouder 
De Haas bevestigend beantwoord. 

Bekijk hier de live beelden 
 
 

Onderwerp: Palen plaatsen bij de bushalte Frederiksoord 
De heer De la Mar (Progressief Westerveld) 

Vraag 
De heer De la Mar vraagt het college of het mogelijk is palen te plaatsen bij de bushalte in Frederiksoord om 
hier fietsen neer te kunnen zetten.  

Toezegging 
Wethouder Doeven zegt toe de vraag van de fractie Progressief Westerveld over of het mogelijk is om palen 
te plaatsen bij de bushalte in Frederiksoord voor het stallen van fietsen, te beantwoorden tijdens de 
commissie Fysiek Domein en Middelen.  

Aantekeningen 
-- 

Bekijk hier de live beelden 
 
 

Onderwerp: Aandacht voor gewasbeschermingsmiddelen op gemeentelijke website 
De heer Jansen (PvdA) 

Vraag 
Is het verstandig om een meldpunt naar aanleiding van gewasbeschermingsmiddelen vol in beeld te brengen 
op de homepage van de gemeente.  

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
-- 

Bekijk hier de live beelden 
 
 
6. Informatie college over beschermd wonen en maatschappelijke opvang 

Doel bespreking 
De commissie informeren over beschermd wonen en maatschappelijke opvang 

Conclusie voorzitter 
Voldoende besproken 

Toezegging 
-  

Aantekeningen 
Aan de hand van een PowerPoint presentatie informeert de heer Barendse, medewerker team 
maatschappelijk welzijn, de commissie over beschermd wonen en maatschappelijke opvang. De presentatie 
hangt aan dit verslag en maakt hiervan onderdeel uit.  

Bekijk hier de live beelden 

 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=1242726
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=1598619
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=1692212
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=1958326


7. Voorstel plan van aanpak eenzaamheid 

Voorgesteld besluit 
 
Besluitpunt 1 
Kennisnemen van het Plan van aanpak tegen eenzaamheid 2019-2020 Westerveld en voor de uitvoering 
hiervan het door het rijk toegekende bedrag van € 150.000 ter beschikking te stellen. 

Conclusie voorzitter 
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als A stuk. 

Toezegging 
- Wethouder De Haas zegt toe de door de commissie gedane aanbevelingen tijdens de behandeling 

van het plan van aanpak tegen eenzaamheid 2019 – 2020, in de volgende trance mee te nemen. 
- Naar aanleiding van de vraag van de heer Slootweg, zegt wethouder De Haas toe om de raad nader 

te informeren over de subsidiesystematiek.  

Aantekeningen 
- Volgens wethouder De Haas gaat het voorliggende raadsvoorstel om een visiestuk. Het gaat daarbij 

onder andere om de herkenning, beleving en het omgaan met dementie. 
- Mede op verzoek van de commissie is wethouder De Haas bereid om op gezette tijden met de 

raad/ commissie van gedachten te wisselen over de voortgang.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 
8. Ingekomen stukken en mededelingen 

Onderwerp: Brief Alliantie Kinderarmoede (A) 
Mevrouw Bambacht (Gemeentebelangen) en mevrouw Bos (CDA) 

Vragen vanuit de commissie 
- Mevrouw Bambacht wil van het college weten of er als gemeente winst uit valt te halen en zo ja, op 

welke manier. 
- Mevrouw Bos vraagt of de gemeente Westerveld ook partner gaat worden. 

Beantwoording college 
Volgens wethouder De Haas is de conclusie dat het niet veel toegevoegde waarde heeft en dat het college 
geen beruik van hoeft te maken. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
 

Onderwerp: Antwoorden college naar aanleiding van vragen commissie sociaal domein ten aanzien van de 
nieuwe overeenkomst met Welzijn Mensen Werk (C) 
De heer De la Mar (Progressief Westerveld) 

Vragen vanuit de commissie 
Van elke Euro die aan welzijnswerk wordt uitgegeven, is volgens de heer De la Mar 40 cent voor overhead. 
Hij vraagt het college om hierover in gesprek te gaan, volgens hem lekt er veel geld weg. 

Beantwoording college 
De boodschap is volgens wethouder De Haas duidelijk en is bereid om hier naar te kijken. Hij stelt voor om 
naar aanleiding van de vraag opnieuw de vraag aan het college te stellen, zodat zij deze kan beantwoorden. 

Bekijk hier de live beelden 

 

 
9. Informatie van het college van burgemeester en wethouders 

Onderwerp: B&W besluit Memo inzake cliëntervaringsonderzoek Wmo en Jeugdwet gemeente Westerveld 
over het jaar 2017 (A) 
Mevrouw Bos (CDA), mevrouw Oosterhuis (Progressief Westerveld) en de heer Slootweg (VVD) 

Vragen vanuit de commissie 
- De heer Slootweg constateert dat de essentiële bekendheid van de onafhankelijke 

cliëntondersteuning is gedaald. Hij vraagt het college of zij hier iets aan gaat doen. 
- Mevrouw Oosterhuis merkt op dat de respons relatief laag is, wellicht dat er een tweede onderzoek 

kan plaatsvinden. Ze vraagt of de resultaten over 2018 ook beschikbaar zijn. Verder vraagt ze wat er 
met de opgehaalde gedaan wordt. Worden bijvoorbeeld de oorzaken verder onderzocht? 

- Volgens mevrouw Bos is de respons dusdanig laag, dat het nagenoeg niet mogelijk is om 
betrouwbare uitspraken te kunnen doen. De vraag die ze aan het college stelt is hoe het mogelijk 
gemaakt kan worden om de respons te vergroten en daarmee de beschikking te krijgen over 
betrouwbare gegevens waarop beleid gemaakt kan worden. 

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=4434814
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=5815467
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=5996425


Beantwoording college 
Wethouder De Haas begrijpt de opmerkingen over de dalende respons en benadrukt dat er nadrukkelijk 
wordt gekeken naar de achterkant van het verhaal. Voor hem is het de vraag in hoeverre men bereid is tot de 
bereikbaarheid om een antwoord te geven op de vragen.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 
10. Informatie van het college over verbonden partijen 

Er is geen informatie van het college over verbonden partijen ontvangen. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
11. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:48 uur 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 9 april 2019. 
 
 
 
De commissiegriffier,    De voorzitter, 
 
 
J. van Roeden – Hoekstra    M. van de Kasteelen    

https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=6227366
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=6536755
https://channel.royalcast.com/westerveld/#!/westerveld/20190312_1?start=6541149

